
 

 

Zápis ze zasedání 

Rady pro vnitřní hodnocení 

dne 24. září 2024 

 
Přítomni: dle prezenční listiny 

Místo jednání: Rektorát Masarykovy univerzity, MS Teams 

Sp. zn.:   MU-IS/176612/2024/2424857/RMU 

 

Program: 

1. návrh vzniku a změna hodnotitele návrhu vzniku studijních programů Přírodovědecké fakulty; 

2. návrh vzniku studijního programu Fakulty informatiky; 

3. návrh podstatné změny, záměr vzniku a návrh vzniku studijních programů Fakulty sociálních 

studií; 

4. návrh vzniku studijního programu Právnické fakulty; 

5. návrh prodloužení studijního programu Filozofické fakulty; 

6. návrh prodloužení studijních programů Farmaceutické fakulty; 

7. revidovaná metodika „Zásady a doporučení pro efektivní a kvalitní doktorské studium na MU“; 

8. doplnění kontrolní zprávy Fakulty sportovních studií; 

9. změny garantů studijních programů. 

 

Úvod 

Místopředsedkyně Rady pro vnitřní hodnocení MU (dále také jen „RVH“) doc. Pitrová přivítala 

přítomné členy a členky RVH, seznámila je s programem a zahájila jednání. Na úvod jednání představila 

nového člena RVH, doc. Petra Najvara, který byl v červnu zvolen předsedou Akademického senátu MU. 

Rektor MU prof. Bareš pozdravil všechny přítomné a popřál úspěšný akademický rok. Rektor dále 

informoval o opatřeních, k nimž univerzita přistoupila v souvislosti s nedávnými povodněmi. Zmínil 

také probíhající vnější hodnocení MU ze strany Národního akreditačního úřadu pro vysoké školství 

a požádal členy a členky RVH o součinnost při návštěvě hodnoticí komise na MU ve dnech 4.–

6. prosince 2024. Pozvánka bude členům a členkám RVH zaslána obvyklým způsobem.  

1. Návrh vzniku a změna hodnotitele návrhu vzniku studijních programů Přírodovědecké 

fakulty 

 

I. Management vodních zdrojů (N) 

Děkan prof. Kašparovský představil návrhy předložené Přírodovědeckou fakultou a vysvětlil důvody 

pro změnu jednoho z hodnotitelů návrhu vzniku navazujícího magisterského studijního programu.  
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Návrh usnesení: 

Rada pro vnitřní hodnocení MU v souladu s čl. 14 Řádu kvality studijních programů MU schvaluje změnu 

panelu hodnotitelů návrhu vzniku navazujícího magisterského studijního programu Management 

vodních zdrojů předloženého Přírodovědeckou fakultou MU. 

 

Hlasování:   

Počet přítomných členů před zahájením hlasování: 15 

Pro: 15 

Proti: 0  

Zdržel se: 0   

Usnesení bylo přijato.  

 

 

II. Management vodních zdrojů (B) 

Program vzniká v důsledku restrukturalizace studijní nabídky v oblasti geologie započaté v loňském 

roce. Zpravodaj prof. Slaný ocenil srozumitelné vymezení studijního programu, kvalitní personální 

zabezpečení a jasnou uplatnitelnost absolventů a absolventek v praxi. Navrhovaný garant 

dr. Kuchovský zodpověděl otázky týkající se plánované internacionalizace a povinně volitelných 

předmětů.  

 

Návrh usnesení: 

Rada pro vnitřní hodnocení MU v souladu s čl. 14 Řádu kvality studijních programů MU schvaluje návrh 

vzniku bakalářského studijního programu Management vodních zdrojů předložený Přírodovědeckou 

fakultou MU a uděluje oprávnění uskutečňovat studijní program na 7 let. 

 

Hlasování:   

Počet přítomných členů před zahájením hlasování: 15 

Pro: 15 

Proti: 0  

Zdržel se: 0   

Usnesení bylo přijato.  

 

 

III. Biology and Biochemistry (B) 

Zpravodaj doc. Tomandl uvedl, že návrh studijního programu je kvalitně připraven a po personální 

stránce dobře zajištěn. Podotkl, že přestože vzhledem k interdisciplinárnímu zaměření má studijní 

program vysoký potenciál, jisté riziko spočívá v dostatečném zájmu uchazečů. Navrhovaný garant prof. 

Šerý nastínil obrysy chystané marketingové kampaně, rektor připomněl možnost spolupráce 

prostřednictvím prorektora pro internacionalizaci. V diskusi se členové a členky RVH zajímali o podobu 

státní závěrečné zkoušky a poukázali také na fakt, že přestože studijní program ještě nebyl schválen, 

fakulta jej již propaguje na svých webových stránkách, což není ideální přístup.  
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Návrh usnesení: 

Rada pro vnitřní hodnocení MU v souladu s čl. 14 Řádu kvality studijních programů MU schvaluje návrh 

vzniku bakalářského studijního programu Biology and Biochemistry předložený Přírodovědeckou 

fakultou MU a uděluje oprávnění uskutečňovat studijní program na 7 let. 

 

Hlasování:   

Počet přítomných členů před zahájením hlasování: 15 

Pro: 14 

Proti: 0  

Zdržel se: 1  

Usnesení bylo přijato.  

 

2. Návrh vzniku studijního programu Fakulty informatiky 

 

IV. Bioinformatika (B) 

Navrhovaný studijní program ve spolupráci Fakulty informatiky a Přírodovědecké fakulty má nahradit 

stávající specializaci v programu Biochemie Přírodovědecké fakulty, do níž se v případě schválení 

studijního programu Bioinformatika nebudou pro následující akademický rok přijímat uchazeči (jak 

v předchozí části jednání potvrdil také děkan Přírodovědecké fakulty prof. Kašparovský). Zpravodaj 

prof. Krob prezentoval své stanovisko, vznesl dotazy na internacionalizaci, mechanismus kreditového 

ohodnocení předmětů a zajištění rychlé adaptace na změny v oboru. Navrhovaný garant doc. Šafránek 

dotazy zodpověděl. Prorektor Bulant zmínil problematiku uznávání dříve absolvovaných předmětů 

v případě výrazných obsahových změn v souvislosti s dynamicky se vyvíjejícím oborem. Rektor 

připomněl, že vzhledem k enormnímu počtu studijních programů RVH nepodporuje duplicity ve 

studijní nabídce. Místopředsedkyně RVH se dotazovala na plán vypsání přijímacího řízení do nového 

programu a vyjádřila přesvědčení, že fakulty spojí své úsilí v oslovování uchazečů a budou na 

interdisciplinárním studijním programu úspěšně spolupracovat.  

 

Hlasování se neúčastnila prof. Wimmerová, která je navrhovanou garantkou navazujícího 

magisterského programu Bioniformatika na Přírodovědecké fakultě. 

 

Návrh usnesení: 

Rada pro vnitřní hodnocení MU v souladu s čl. 14 Řádu kvality studijních programů MU schvaluje návrh 

vzniku bakalářského studijního programu Bioinformatika předložený Fakultou informatiky MU 

a uděluje oprávnění uskutečňovat studijní program na 7 let. 

 

Hlasování:   

Počet přítomných členů před zahájením hlasování: 14 

Pro: 14 

Proti: 0  

Zdržel se: 0   

Usnesení bylo přijato.  
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Po hlasování z jednání odešel rektor prof. Bareš. 

3. Návrh podstatné změny, záměr vzniku a návrh vzniku studijních programů Fakulty 

sociálních studií  

 

V. Bezpečnostní a strategická studia (B) 

Proděkanka doc. Souralová představila návrh podstatné změny spočívající v úpravě kurikula tak, aby 

korespondoval s požadavky metodiky MVČR. Zpravodajka Mgr. Antalová uvedla, že všechny 

vyjmenované oblasti jsou pokryty profilujícími předměty a návrh doporučila ke schválení.  

 

Návrh usnesení: 

Rada pro vnitřní hodnocení MU v souladu s čl. 16 Řádu kvality studijních programů MU schvaluje 

s účinností od 1. září 2025 návrh podstatné změny bakalářského studijního programu Bezpečnostní 

a strategická studia předložený Fakultou sociálních studií MU a spočívající v úpravě kurikula a profilu 

absolventa tak, aby profil absolventa odpovídal požadavkům Metodiky pro tvorbu studijních programů 

vysokých škol v oblasti bezpečnosti České republiky v působnosti Ministerstva vnitra ČR a aby 

absolventi byli odpovídajícím způsobem připraveni k výkonu povolání v oblasti bezpečnosti podle § 78 

odst. 7 zákona o vysokých školách. 

 

Hlasování:   

Počet přítomných členů před zahájením hlasování: 14 

Pro: 14 

Proti: 0  

Zdržel se: 0   

Usnesení bylo přijato.  

 

 

VI. Sociální antropologie (N) 

Proděkanka doc. Souralová představila záměr vzniku navazujícího magisterského studijního programu 

Sociální antropologie, který by měl vzniknout oddělením stávající specializace v rámci studijního 

programu Sociologie a vysvětlila, že motivací pro vytvoření samostatného programu je zejména zvýšení 

konkurenceschopnosti programu v ČR a tím také počtu uchazečů. V následné diskusi RVH upozornila 

na to, že samostatným programem se naopak může ztratit konkurenční výhoda širšího oboru 

sociologie, což může potenciálně omezit uplatnění absolventů a absolventek na trhu práce. Členové  

a členky RVH také v kontextu uskutečňovaného bakalářského studijního programu Sociální 

antropologie poukázali na nedostatečné personální zabezpečení zamýšleného programu. RVH 

diskutovala o strategii MU ve vztahu k vytváření samostatných studijních programů namísto 

specializací a shledala, že pro krok, který není obecně v souladu se strategickým záměrem MU nejsou 

v tomto případě relevantní důvody. RVH se proto zajímala o to, zda byly vyčerpány všechny možnosti 

řešení v rámci stávající specializace, např. vytvoření nových předmětů či změna kurikula. Byla zmíněna 

rovněž vhodnější komunikační a marketingová strategie namířená na absolventy bakalářského studia.  
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Návrh usnesení: 

Rada pro vnitřní hodnocení MU v souladu s čl. 14 Řádu kvality studijních programů MU vrací 

k přepracování záměr vzniku navazujícího magisterského studijního programu Sociální antropologie 

předložený Fakultou sociálních studií MU. 

S ohledem na strategii MU ve vztahu k racionalizaci studijní nabídky má Rada pro vnitřní hodnocení 

MU za to, že uváděné argumenty pro vznik samostatného studijního programu nejsou dostačující. 

Skutečnosti odůvodňující vznik nového programu lze řešit jinými nástroji v rámci stávající specializace 

navazujícího magisterského studijního programu Sociologie. Současně Rada pro vnitřní hodnocení MU 

zaznamenala nedostatečné personální zabezpečení zamýšleného programu. 

 

Hlasování:   

Počet přítomných členů před zahájením hlasování: 14 

Pro: 14 

Proti: 0  

Zdržel se: 0   

Usnesení bylo přijato.  

 

 

Proděkanka doc. Souralová představila návrhy vzniku bakalářského studijního programu Personální 

rozvoj a zaměstnanost a navazujícího magisterského programu Personální a organizační rozvoj. Tyto 

inovované programy v případě schválení zcela nahradí stávající bakalářský a navazující program se 

shodným názvem Veřejná a sociální politika a lidské zdroje. V případě schválení bude fakulta směřovat 

k zahájení přijímacího řízení do nových programů již na podzim 2024, do stávajících studijních 

programů nebudou přijímáni noví studující.  

 

Zpravodaj doc. Hurych vyzdvihl odpovídající personální zabezpečení obou navrhovaných studijních 

programů, ale doporučil věnovat pozornost posílení publikační činnosti navrhované garantky 

bakalářského programu Personální rozvoj a zaměstnanost. Poukázal také na připravené studijní opory 

pro předměty kombinované formy studia v navazujícím magisterském studijním programu. Garantky 

obou navrhovaných studijních programů zodpověděly dotazy na systém praxí, začlenění etických 

otázek do výuky, využití inovativních vyučovacích metod či akcent na oblast psychologie. Zodpovězeny 

byly dotazy ohledně souběhu garance původního a nástupnického bakalářského programu a úvazků 

garantek. RVH doporučila zvážit začlenění ekonomické a právní agendy do kurikula programů 

s ohledem na budoucí uplatnění absolventů a absolventek těchto studijních programů na trhu práce.  
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VII. Personální rozvoj a zaměstnanost (B) 

Návrh usnesení: 

Rada pro vnitřní hodnocení MU v souladu s čl. 14 Řádu kvality studijních programů MU schvaluje návrh 

vzniku bakalářského studijního programu Personální rozvoj a zaměstnanost předložený Fakultou 

sociálních studií MU a uděluje oprávnění uskutečňovat studijní program na 7 let. 

Současně Rada pro vnitřní hodnocení MU doporučuje věnovat pozornost posílení publikační činnosti 

garantky. 

 

Hlasování:   

Počet přítomných členů před zahájením hlasování: 14 

Pro: 14 

Proti: 0  

Zdržel se: 0   

Usnesení bylo přijato.  

 

 

VIII. Personální a organizační rozvoj (N) 

Návrh usnesení: 

Rada pro vnitřní hodnocení MU v souladu s čl. 14 Řádu kvality studijních programů MU schvaluje návrh 

vzniku navazujícího magisterského studijního programu Personální a organizační rozvoj předložený 

Fakultou sociálních studií MU a uděluje oprávnění uskutečňovat studijní program na 7 let. 

 

Hlasování:   

Počet přítomných členů před zahájením hlasování: 14 

Pro: 14 

Proti: 0  

Zdržel se: 0   

Usnesení bylo přijato.  

 

 

4. Návrh vzniku studijního programu Právnické fakulty 

 

IX. Kriminalistická studia (B) 

Děkan Právnické fakulty prof. Škop představil iniciátora návrhu studijního programu Kriminalistická 

studia a navrhovaného garanta prof. Fenyka. Vznik profesně zaměřeného studijního programu 

realizovaného ve spolupráci šesti fakult MU reaguje na chybějící vysokoškolské vzdělávání v oboru 

kriminalistiky. Zpravodajka doc. Hanušová pozitivně zhodnotila návrh studijního programu jak 

z hlediska personálního zabezpečení, tak celkové koncepce. Upozornila na to, že je třeba lépe zajistit 

studijní opory, vzhledem k tomu, že program je navrhován v kombinované formě studia, a poukázala 

na téměř chybějící aspekt internacionalizace, ať už ve formě plánovaných mobilit nebo i zahraniční 
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studijní literatury. Členové a členky RVH se dále zajímali o nastavení teoretické a praktické části 

programu, existenci obdobně zaměřených studijních programů v okolních státech nebo o zajištění 

koordinace šesti fakult při uskutečňování studijního programu. Diskutována byla společenská 

potřebnost studijního programu a specifika uchazečské komunity s ohledem na standardy MU.  

 

 

Návrh usnesení: 

Rada pro vnitřní hodnocení MU v souladu s čl. 14 Řádu kvality studijních programů MU schvaluje návrh 

vzniku bakalářského studijního programu Kriminalistická studia předložený právnickou fakultou MU 

a uděluje oprávnění uskutečňovat studijní program na 5 let. 

Současně Rada pro vnitřní hodnocení MU požaduje 

a) posílit internacionalizaci studijního programu a kvalitu studijních zdrojů; 

b) do 30. června 2025 předložit kontrolní zprávu dokládající naplnění a přehledné uspořádání studijních 

opor v souladu s metodickým listem Distanční a kombinovaná výuka na MU. 

 

Hlasování:   

Počet přítomných členů před zahájením hlasování:14 

Pro: 14 

Proti: 0  

Zdržel se: 0   

Usnesení bylo přijato.  

 

5. Návrh prodloužení studijního programu Filozofické fakulty 

 

X. Zvukový design a multimediální technologie (N) 

Zpravodaj prof. Zemčík zdůraznil zájem uchazečů a uchazeček o studijní program, relativně nízkou 

studijní neúspěšnost a výborné personální zabezpečení. Ocenil kvalitu návrhu ve vztahu k prezenční 

formě studia, upozornil ale na chybějící nebo nedostatečné studijní opory pro kombinovanou formu 

studia. Garant doc. Cseres vysvětlil, že na doplnění studijních opor se průběžně intenzivně pracuje. 

V následné diskusi RVH poukázala na rozpor v materiálech předložených RVH a připravených pro 

předložení na NAÚ, týkající se kreditového ohodnocení několika předmětů, dotazovala se na důvody 

nízkého počtu zahraničních výjezdů studujících a na způsob realizace kombinované formy studia 

s ohledem na to, že se jedná o návrh prodloužení a studijní opory u řady předmětů nejsou dostačující. 

Místopředsedkyně RVH připomněla, že bez ohledu na to, zda jsou formálně vyžadovány ze strany MU 

či NAÚ, v kombinované formě studia jsou studijní opory důležité především pro studující. Připomněla 

také obecný požadavek RVH, aby byly návrhy předkládány RVH ve finálním stavu a po předložení RVH 

už nebyly dále upravovány.  
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Návrh usnesení: 

Rada pro vnitřní hodnocení MU v souladu s čl. 17 Řádu kvality studijních programů MU vrací 

k přepracování návrh prodloužení navazujícího magisterského studijního programu Zvukový design 

a multimediální technologie předložený Filozofickou fakultou MU. 

Rada pro vnitřní hodnocení MU oceňuje kvalitu zpracovaného návrhu ve vztahu k prezenční formě 

studia, avšak před podáním žádosti o prodloužení akreditace Národnímu akreditačnímu úřadu pro 

vysoké školství požaduje naplnění a přehledné uspořádání studijních opor pro kombinovanou formu 

studia v souladu s metodickým listem Distanční a kombinovaná výuka na MU. 

 

Hlasování:   

Počet přítomných členů před zahájením hlasování: 14 

Pro: 14 

Proti: 0  

Zdržel se: 0   

Usnesení bylo přijato.  

 

Po projednání tohoto bodu odešel z jednání doc. Tomandl. 

 

6. Návrh prodloužení studijních programů Farmaceutické fakulty 

 

Děkan Farmaceutické fakulty prof. Vetchý představil zástupce magisterských studijních programů 

Farmacie a Pharmacy. Zpravodajka doc. Luhová připomněla, že se jedná o studijní programy, jejichž 

absolvováním se naplňují odborné předpoklady pro výkon regulovaného povolání a ocenila, že jak 

skladba předmětů, tak změna názvu některých z nich přispěla k větší srozumitelnosti programu pro 

studující. Vyzdvihla zájem uchazečů a uchazeček o studijní program a relativně nízkou studijní 

neúspěšnost vzhledem k náročnosti programu. Poukázala na fakt, že přes smluvní vztah s řadou 

zahraničních univerzit vyjíždí do zahraničí jen velmi nízké procento studujících. Proděkanka Ambrus 

doplnila, že i přes limity dané regulací se podařilo zpracovat novou podobu studijního plánu, 

přepracovat volitelnou část studia, odstranit duplicity v předmětech. V následné diskusi se RVH 

zajímala o možnou souvislost nízkého počtu zahraničních mobilit a prodlužování studia a zopakovala 

obecnou výzvu k vstřícnosti k uznávání předmětů absolvovaných na zahraničních univerzitách.  
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XI. Farmacie (M) 

Návrh usnesení: 

Rada pro vnitřní hodnocení MU v souladu s čl. 17 Řádu kvality studijních programů MU schvaluje návrh 

prodloužení magisterského studijního programu Farmacie předložený Farmaceutickou fakultou MU 

a záměr předložit žádost o prodloužení platnosti akreditace tohoto studijního programu Národnímu 

akreditačnímu úřadu pro vysoké školství. 

 

Hlasování:   

Počet přítomných členů před zahájením hlasování: 13 

Pro: 13 

Proti: 0  

Zdržel se: 0   

Usnesení bylo přijato.  

 

XII. Pharmacy (M) 

Návrh usnesení: 

Rada pro vnitřní hodnocení MU v souladu s čl. 17 Řádu kvality studijních programů MU schvaluje návrh 

prodloužení magisterského studijního programu Pharmacy předložený Farmaceutickou fakultou MU 

a záměr předložit žádost o prodloužení platnosti akreditace tohoto studijního programu Národnímu 

akreditačnímu úřadu pro vysoké školství. 

 

Hlasování:   

Počet přítomných členů před zahájením hlasování: 13 

Pro: 13 

Proti: 0  

Zdržel se: 0   

Usnesení bylo přijato.  

 

 

7. Revidovaná metodika „Zásady a doporučení pro efektivní a kvalitní doktorské studium na 

MU“ 

Proděkan Přírodovědecké fakulty a poradce prorektorky pro oblast doktorských studijních programů 

prof. Bláha představil aktualizovanou podobu Metodického listu Odboru výzkumu RMU č. 1/2021, 

doplněnou o ustanovení, která vznikala v souvislosti s reformou doktorského studia v uplynulých 

měsících, mj. zahrnuje i pracovní texty již dříve RVH předložené a shrnuje také doporučení RVH týkající 

se doktorských studijních programů uvedená v jednotlivých zápisech ze zasedání RVH. Cílem tohoto 

Metodického listu je vytvořit komplexního průvodce pro studující v doktorských studijních 

programech. Členové a členky RVH se dotazovali zejména na témata související s omezením 

akademického inbreedingu či rozvojem pedagogických kompetencí.  
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8. Doplnění kontrolní zprávy Fakulty sportovních studií 

Rada pro vnitřní hodnocení MU projednala a vzala na vědomí doplnění kontrolní zprávy Fakulty 

sportovních studií k bakalářskému studijnímu programu Fyzioterapie. Místopředsedkyně RVH ocenila, 

že doplnění přineslo konkrétní informace nad rámec požadovaného. 

 

9. Změny garantů studijních programů 

RVH změny garantů studijních programů projednala a bere je na vědomí. 

 

 

 

 

 

 
 

Příští jednání se uskuteční v úterý 22. října 2024. 

Zpracovali: Mgr. Bc. Pavlína Studená, Mgr. Jan Bláha 

Schválila: doc. Markéta Pitrová, místopředsedkyně RVH MU 

 

  

Fakulta Program Typ Původní garant Nový garant 

FF 

Estetika B 

doc. Mgr. Rostislav 

Niederle, Ph.D. 

prof. Dr. phil. Jakub Mácha, 

Ph.D. 

FF Estetika a kulturní 

studia N 

prof. PhDr. Petr Osolsobě, 

Ph.D 

prof. Dr. phil. Jakub Mácha, 

Ph.D. 

LF 

Vnitřní lékařství D 

prof. MUDr. Jindřich 

Špinar, CSc.  

prof. MUDr. Ondřej Ludka, 

Ph.D., FESC 

PrF Mezinárodněprávní 

obchodní studia B 

doc. JUDr. Klára Drličková, 

Ph.D. 

prof. JUDr. Naděžda 

Rozehnalová, CSc. 

PrF 

Obchodněprávní studia B 

JUDr. Ing. Radek Ruban, 

Ph.D. 

JUDr. Michala Špačková, 

Ph.D. 

PrF 

Vyšší justiční úředník  B 

JUDr. Eva Dobrovolná, 

Ph.D., LL.M. 

Mgr. Jan Holas, Ph.D. 

PrF Legal Theory and Public 

Affairs D 

doc. JUDr. Mgr. Martin 

Škop, Ph.D. 

doc. JUDr. Martin Hapla, 

Ph.D. 

PrF Comparative Corporate, 

Foundation and Trust 

Law D 

prof. JUDr. Kateřina 

Ronovská, Ph.D. 

doc. JUDr. Josef Kotásek, 

Ph.D. 

PřF Geoenvironmentální 

rizika a sanace N 

doc. Mgr. Eva Geršlová, 

Ph.D. 

prof. RNDr. Slavomír 

Nehyba, Dr. 
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Prezenční listina členů Rady pro vnitřní hodnocení MU 

 Přítomen Přítomen na část jednání Nepřítomen 

prof. MUDr. Martin Bareš, Ph.D.  *  

doc. PhDr. Markéta Pitrová, Ph.D. *   

Mgr. Natália Antalová *   

doc. Mgr. Světlana Hanušová, Ph.D. *   

doc. PaedDr. Emanuel Hurych, Ph.D. *   

prof. PhDr. Josef Krob, CSc. *   

doc. PharmDr. Kateřina Kubová, Ph.D. *   

doc. RNDr. Lenka Luhová, Ph.D. *   

doc. Mgr. Petr Najvar, Ph.D. *   

doc. Mgr. Jan Obdržálek, PhD *   

prof. JUDr. Naděžda Rozehnalová, CSc. *   

prof. Ing. Antonín Slaný, CSc. *   

doc. RNDr. Josef Tomandl, Ph.D.  *  

prof. RNDr. Michaela Wimmerová, Ph.D.  *  

prof. Dr. Ing. Pavel Zemčík, dr. h. c. *   
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Prezenční listina hostů 

Mgr. Michal Bulant, Ph.D. prorektor pro vzdělávání a kvalitu MU 

Mgr. Kateřina Oleksíková, Ph.D. Odbor pro kvalitu RMU 

Mgr. Jan Bláha Odbor pro kvalitu RMU 

Mgr. Jakub Havlíček, Ph.D. Odbor pro kvalitu RMU 

Mgr. Soňa Nantlová Odbor pro kvalitu RMU 

Mgr. Bc. Pavlína Studená Odbor pro kvalitu RMU 

Mgr. Karolína Zlámalová Odbor pro kvalitu RMU 

prof. Mgr. Tomáš Kašparovský, Ph.D. Přírodovědecká fakulta MU 

prof. RNDr. Luděk Bláha, Ph.D. Přírodovědecká fakulta MU 

Ing. Lucie Janíčková Přírodovědecká fakulta MU 

Mgr. Tomáš Kuchovský, Ph.D. Přírodovědecká fakulta MU 

prof. RNDr. Omar Šerý, Ph.D. Přírodovědecká fakulta MU 

prof. RNDr. Jiří Barnat, Ph.D. Fakulta informatiky MU 

Mgr. Veronika Gazárková Fakulta informatiky MU 

doc. RNDr. David Šafránek, Ph.D. Fakulta informatiky MU 

doc. Mgr. et Mgr. Adéla Souralová, Ph.D. Fakulta sociálních studií MU 

doc. Mgr. Eva Šlesingerová, Ph.D. Fakulta sociálních studií MU 

PhDr. Markéta Horáková, Ph.D. Fakulta sociálních studií MU 

doc. Ing. Veronika Hedija, Ph.D. Fakulta sociálních studií MU 

doc. JUDr. Mgr. Martin Škop, Ph.D. Právnická fakulta MU 

doc. JUDr. David Sehnálek, Ph.D. Právnická fakulta MU 

Mgr. Jana Lautrbachová Právnická fakulta MU 

prof. JUDr. Jaroslav Fenyk, Ph.D., DSc., Univ. Priv. Prof. Právnická fakulta MU 

JUDr. Jan Provazník, Ph.D. Právnická fakulta MU 

doc. Mgr. Irena Radová, Ph.D. Filozofická fakulta MU 

Mgr. Kateřina Kalová, Ph.D. Filozofická fakulta MU 

doc. Mgr. Jozef Cseres, Ph.D. Filozofická fakulta MU 

doc. PhDr. Martin Flašar, Ph.D. Filozofická fakulta MU 

PhDr. Petr Macek, Ph.D. Filozofická fakulta MU 

prof. PharmDr. Mgr. David Vetchý, Ph.D. Farmaceutická fakulta MU 

PharmDr. Tünde Ambrus, Ph.D. Farmaceutická fakulta MU 

Ing. Erika Moudrá Farmaceutická fakulta MU 

prof. PharmDr. Karel Šmejkal, Ph.D. Farmaceutická fakulta MU 

 


